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Bijlage: geen 

 
 
 
 
Geacht college, 
 
 
De afgelopen tijd zijn er een aantal zorgwekkende geweldsincidenten geweest in Zwolle, hier is vanuit 
de politiek en vanuit de veiligheidsdriehoek ruime aandacht voor. Onderliggend is er ook steeds vaker 
sprake van georganiseerde of stelselmatig gepleegde criminaliteit die de structuur van de 
maatschappij misbruik of verzwakt, de zogeheten ‘ondermijnende criminaliteit’. Voorbeelden hiervan 
zijn witwaspraktijken, cybercrime en illegale mensen-, goederen- en drugshandel. Uit berichtgeving in 
de media op 8 januari blijkt dat de politie in Oost-Nederland gesprekken voert met de belastingdienst 
om de samenwerking te intensiveren. Pas na die gesprekken worden nieuwe concrete maatregelen 
duidelijk, zo horen we.    
 
In 2017 is er door de gemeenten Amsterdam, Den Haag, Rotterdam, Tilburg en Utrecht een 
samenwerking (City Deal) ‘beter zicht op ondermijning’ opgezet met het Centraal Bureau voor de 
Statistiek, de politie, het Openbaar Ministerie, de ministeries van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijkrelaties, Justitie en Veiligheid en Financiën/ DG Belastingdienst. Later zijn daar nog de 
gemeenten Groningen, Almere en Maastricht toegetreden. Het streven van deze samenwerking is om 
door goede data-analyse een methode te ontwikkelen waardoor het inzicht in en de weerstand tegen 
ondermijnende criminaliteit vergroot wordt. Daarnaast levert de City Deal ook een concrete bijdrage 
aan de doelstellingen van het interbestuurlijk programma (IBP) en de Agenda Digitale Overheid 
(NLDigibeter), in dit geval om de informatiepositie en informatiehuishouding van gemeenten te 
verbeteren. 
 
 
Dit brengt ons op de volgende vragen aan het college: 
 

- Is het college op de hoogte van de betreffende City Deal?  
 

- Is Zwolle reeds actief aan het participeren in dit project? 
 

- Mocht bovenstaande vraag negatief beantwoord worden: 
a. is het college het met het CDA eens dat we niet moeten wachten met instappen tot 

het project gereed is (minimaal in de tweede helft van 2021) maar tijdig kennis en 
ervaring op moeten doen op het gebied van inzicht in ondermijning? 

b. is de gemeente Zwolle bereid om net als Almere, Groningen en Maastricht toe te 
treden tot dit samenwerkingsverband? 

 
 

Namens de fractie van CDA Zwolle, 
 

 
 
 
Arjan Spaans  


